
Jegyzőkönyv
A DéIvidéki Aero ClLrb 1930, vezetóségénel< 202 l szeptembe r 22,én.

a 6120 Szeged, l{az,inczr- u. 2, száni alatti klublrelyiségben tartott vczetőségi tiléséről

l 8:00-kor jelen vannak: Balázs Gábor elnök
Katona Sándor elnökhelyettes
Maj dán Péter elnökhelyettes
Lassú Gyula elnökhelyettes
Varga Károly vezetőségi tag

Balázs Gábor.
I(öszórrtörn a megjelenteket, megállapítorn. hog1, a 8 fős vezetőségbő1 jelen van 5 1ő. Az tilés határozatképes. A
levezetést Balázs Gábor,, a jegl,zől<önvvvezetóst Pacz Gábor végzi. A napirendi pontok a kövctkczők:
- a szal<osztály,ok hely,zeténel( áttekintése;
- tagsági jogviszonyok áttekintése, tagságijogviszor-rnyal kapcsolatos kérelrlek. í'elterjesztések elbírálása,
- alapszabály és szabályzatok nródosítási javaslatai:
- a202l -as szezon áttekintése;
- egyesület gazdasági helyzetének, befektetéseinek áttekintése,
- egyebek.

A szakosztályok fele nincs jelen, így az ő beszámolóiltat nern tud.juk meghallgatni; ezt a következő vezetőségi i_ilésre

. halasztjuk, Ugyanezt javaslom a2021-es szezon áttekintése kapcsán. Van-e új napirendi pont.javaslat?
Uj jttvaslat nem lévén a ye:ető,ség egyhangtilag ellogadju a napiren.di pontrlkat.

1 Szaliosztál1,ok hell,zctéIrek áttekintósc
K ó l, e t k L: z ő v t: : e l (í s é g i í i l é,s r e ll. a l ct,s : t v ct.

[]altizs Gtibor.
A sárkányrepülő szakosztálynak pár nap mírlva lesz szakosztálygyűrlése, ahol a vezetőség úr.jraválasztása is tétrra lesz.
Varga Karcsi szeretné átadni a szakosztályvezetést. Mivel az egyesület vezetőségének megbízása is lejár .|övőre. ezért
Szerencsés lenne, ha addig változatlan maradna a lrelyzet.

2. Tagsági jogviszonyok:
Balázs Gdbor Az előző vezetőségin elíbgadtunk pár í-elvételt. Most l-rozott valaki [elterjesztést?

N i ll cs /e lt e r l eszt é,s.

3 . A l ap szabá 11, é s qaa!_q_J).1zalQ\ 1[qd9§11é§]-l4!4§lr!4 i.
Balá:.s (itibor, Netl érkezctt javaslat.

4. Tervek a 202 l -es szezonra:
Következő v ez etős ég i íilésre h a l aszn, a.

5. Egyesület an},agi hel}"zete:

Kaíon.a Sándor i.smerteíi az egye.siilet és a szakosztályok an.v"agi helyzetét.
Jelenleg nirrcs nagy nyereségre számot tarló befektetésünk. Az EUR g;,engtilt. így az llUR bef'ektetéseink a íbrinthoz
viszonl,ítva nenl változtak sokat. Részvénytink jelenleg nincs.

6 L,glebql<:

l]alú:.s,Gábor.
A leltárt október végéig odaadorn a szakosztályvezetőknel<. Ez alap.ján meg kell majd csinálnotok a selejtezési
jegyzőköny,veket. Az ernail címek fiissítése is forrtos, irogy tavasszal al<tualizálhassul< a taglistánl<at, illetve az eIrnaradt
tagdíjakat is beszedhessük. Ezt már a decemberi tilésen ell<ezdhetjtik előkészítcni.

Balázs Gábor:
A következő vezetőségi időpontjára a javaslatom: 202 i . december 1 . Ellbgadjátol( a dáttlmot']

A vezetőség elfogadja dátu.nloí.

k,m.f.

Levezető eh-rök:

Jegyzőkönyv hitelesítő: Jegyzőkönyv h itelesítő:

Balázs Gábor

Sándor Varga l(áro11,


